



# Donation & Naming Opportunities Form

## 捐款及命名權表

### Donor's Information 捐贈者資料

Name of sponsor to be acknowledged: \_\_\_\_\_

鳴謝贊助之名稱:

Name of donor: (Mr/ Mrs/ Miss/ Ms \*) \_\_\_\_\_

捐贈者姓名: (先生/太太/小姐/女士\*)

Surname 姓

Given Name 名

\* Please delete as appropriate  
請刪去不適用者

Tel: \_\_\_\_\_

電話:

Email: \_\_\_\_\_

電郵:

Student's Name (if applicable): \_\_\_\_\_ Class: \_\_\_\_\_

學生姓名 (如適用):

班別:

#### A. Naming College Facilities 命名校園設施

I would like to support the College by naming the following facilities.

本人希望捐款及命名以下設施。

Grand Hall 大禮堂

Student Activity Centre 學生活動中心

Outdoor Auditorium 露天劇場

Bell Tower 鐘樓

Outdoor Long Jump Track 戶外跳遠跑道

Indoor Fitness Centre 室內健身中心

#### B. Support the "Building an Eco-Friendly Campus: Give Us the Power!" Project

支持「共建綠色校園——讓書院發光發亮」計劃

I would like to donate one Solar Panel to St Stephen's College. 本人希望捐款及命名一塊太陽能板。

#### C. Cash Donation 一般捐款

I would like to donate HK\$ \_\_\_\_\_ to support the College's further development.  
本人希望捐贈港幣\$ \_\_\_\_\_ 以支持書院發展。

### Submission Method 提交方法

If you are interested in **A. Naming College Facilities**, we will be in touch to discuss the options.

如欲命名校園設施, 校方將派員聯絡, 以討論詳情。

If you are interested in **B. Support the "Building an Eco-Friendly Campus: Give Us the Power!" Project** or **C. Cash Donation**, please send us a crossed cheque payable to "St. Stephen's Foundation Limited", write your name and contact number at the back of the cheque, and

如欲支持「共建綠色校園-讓書院發光發亮」計劃或作一般捐款, 請提供劃線支票。支票抬頭請註明「聖士提反基金有限公司」, 支票背面請註明閣下姓名及聯絡電話。閣下可

1. mail this form and the cheque to St Stephen's Foundation Limited, 22 Tung Tau Wan Road, Stanley, with attention to Mr Corwin Kan on the envelope; or

將此捐款表格連同劃線支票郵寄至 香港赤柱東頭灣道 22 號 聖士提反基金有限公司, 信封面請註明「鄧老師收」;或

2. return this form and the cheque to your child's class teacher.

將此捐款表格連同劃線支票交予 貴子弟之班主任。

N.B.: Donations of HK\$100 or above are tax deductible.

注:凡捐贈港幣 100 元或以上可獲發收據以申請扣減稅項。